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Mešani pevski zbor

Detel’ca
vabi na svoj prvi koncert, ki bo
v petek, 21. januarja 2011 ob 19h

v Poročni dvorani na gradu Tuštanj.
Izvajali bomo slovenske in tuje pesmi.

Vstop je prost!

Društvo upokojencev Moravče vabi
svoje članice in člane na vpis v folklorno 
skupino, ki bo začela z vajami januarja 

2011. Vaje bodo potekale enkrat tedensko 
v dopoldanskem času. Prijavite se lahko v 

torek, 21. 12. in 28. 12. od 10. do 12. ure v 
Domu Društva upokojencev, ali na telefon 
031-634377, kjer dobite tudi informacije. 
Vpišejo se lahko tudi starejši, še zaposleni.

Vljudno vabljeni!

Obvestila

OBČINA MORAVČE

na drugo abonmajsko predstavo in 
izven
v soboto, 22. 1. 2011 ob 19. uri.
V Kulturnem domu Moravče bo gostovalo KUD Svo-
boda Zalog, s komedijo PELIKAN ALI OTROCI PO 
ŽELJI 
Vsebina: Redno vsakoletno rojevanje njegove hčerke gre 
očetu »Pelikanu« že tako na živce, da skoraj ponori. Ko pa 
se pri njem oglasi reklamni agent in mu ponudi lepo denarno 
nagrado reklamne agencije, če bo imel dvanajst vnukov in 
ne bo starejši od šestdeset let, je miselni preobrat v odnosu 
do zeta, hčerke in njenega rojevanja otrok popoln. A kaj, ko 
zataji zet. In ko je tako rekoč vsega konec in ne bo z nagrado 
nič, ker so se porodi zavlekli, se zgodi …
Na dan predstave bo MOŽNO KUPITI ABONMAJSKE 
KARTICE ZA ŠTIRI PREDSTAVE: Cena je 28 EUR, za 
upokojence 24 EUR, za študente, dijake in učence pa 
20 EUR. 
Od 3. januarja bodo vstopnice za predstavo v prodaji 
v baru Travnar po 8 EUR, eno uro pred predstavo pa 
po 9 EUR.   

Vljudno vabljeni!

GRAJSKI OKTET
vas vabi vse, 

ki si želite na božični dan prisluhniti domačim
 in tujim božičnim pesmim 

in tako doživeti pristnost božičnega časa, 
na koncert, ki bo v 

soboto, 25. decembra 2010, ob 19.00 uri 

v cerkvi sv. Petra in Pavla na Vrhpoljah. 

Na koncertu bo kot gost sodeloval kvartet Napev.

  Prisrčno vabljeni!

OBČINA MORAVČE
v a b i

na tradicionalni novoletni 
koncert v Kulturni dom, v 

ponedeljek, 27. decembra 2010, ob 19. uri.
V programu bodo sodelovali:

Pihalna godba Moravče,• 
Moški pevski zbor Tine Kos,• 
Ženska vokalna skupina ODA,• 
Peški oktet,• 
Vokalna skupina Odmev,• 
Grajski oktet,• 
učenci OŠ Jurija Vege.• 

Vstop bo prost!

Vljudno vabljeni!

Občinska organizacije Zveze borcev Moravče
Vsem svojim članicam in članom ter ostalim 

občankam in občanom v novem letu 
Želimo veliko zdravja in sreče ter uspeha! 

Ob dnevu samostojnosti pa vsem čestitamo! 

Društvo upokojencev Moravče vabi
MEAŠNI PEVSKI ZBOR 

VABI v svoje vrste nove pevce.
Če se želite pridružiti pevcem, 

prosimo, pokličite GSM 041-528213, 
Kmertič Franc, predsednik MPZDU.

Lepo vabljeni!

V  Društvu upokojencev Moravče
želimo sreče, zdravja in zadovoljstva v 

prihajajočem letu
vsem svojim članicam in članom,
vsem društvom na področju občine
ter vsem občankam in občanom!

Želimo vesele praznike!

Komorni zbor Limbar vabi 26. decembra ob 
16. uri na tradicionalni božični koncert v 

cerkev svetega Andreja.  Zbor bo spremljala 
organistka Veronika Šarec, slavnostni gov-
ornik ob dnevu samostojnosti in enotnosti 

pa bo Nace Polajnar. 
Vabljeni! 
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Novice iz Moravške doline 
December 2010, Letnik XI, Številka 11.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat 
letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. 
Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 
1251 Moravče, tel 7232700. Izdajateljski svet: Martin Rebolj 
(predsednik), Franc Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, 
Roman Novak, Janez Vidic. E-poštni naslov moravske.
novice@moravce.si. Odgovorni urednik: Edo Veselko, 
namestnica odgovornega urednika: Vojka Rebolj. Uredniški 
odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko, Tanja Ravnikar, Maja 
Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane 
v razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno 
številko 374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 28. januarja 2011. 
Vaše prispevke pričakujemo do 12. januarja.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10 - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18, PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR 7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE 20.00
ČET 21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva SOB. v mes.: 8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Pred vami je zadnja letošnja številka občinskega 

glasila. Leto se je, kot vsako, izteklo hitro, prehitro. 
Smo v mesecu, ki velja za veselega in priporočam 
vam, da ga tako tudi preživite. Poteka vrsta kultur-
nih in zabavnih prireditev. O veliki večini poročamo 
in objavljamo vabila. Udeležite se jih. Pred nami sta 
še dva največja dogodka. Božič večina preživi mirno 
v krogu družine. To je priložnost, ko se lahko pogo-
vorimo o marsičem in se posvetimo eden drugemu. 
Silvestrovanja so bolj družabni in bučni ter veseli do-
godki.

Žal pa so med nami tudi taki, ki si vsega tega ne 
morejo privoščiti. Če je le mogoče se jih spomnimo in 
jim po svojih močeh in na dostojen način pomagaj-
mo. Ne pozabimo na starejše, bolne in osamljene.

Tudi tokrat se ne moremo izogniti politiki in pred-
vsem politikantstvu. Zavzeli so veliko prostora v ča-
sopisu. Pat pozicija v občinskem svetu kaže, da ljudje, 
ki smo jih izvolili ne mislijo na obče dobro, temveč le 
nase in na svoje umazane igrice. Niso sposobni kon-
struktivnega mišljenja in sklepanja pozitivnih kom-
promisov. Zato lahko z gotovostjo pričakujemo, da 
bo šlo za sklepanje kravjih kupčij, ki ne prinesejo nič 
dobrega. Moralne in etične vrednote, kaj je že to? Ne-
katera mnenja občanov boste lahko razbrali iz pisem 
bralcev.

Vsem našim bralkam in bralcem želimo pri-
jetno praznovanje ter veliko uspehov in osebne 
sreče v 2011!

Odgovorni urednik

www.moravce. si

3december 2010



Županova stran

Pat pozicija v občinskem 
svetu

Pogovor z županom Martinom Reboljem

G. župan, kako komentirate dejstvo, da gre v ob-
činskem svetu za pat pozicijo?
Žal je normalno delo onemogočeno. Že prvi sestanek KVI-
AZ-a, kjer smo poskušali s predlogi za ustanovitev odborov 
kot delovnih teles občinskega sveta, je pokazal, da bo v 
tem mandatnem obdobju prihajalo do delne ali popolne 
blokade dela občinskega sveta. To se je pokazalo tudi pri 
sklicu izredne seje, ko bi morali potrditi sistematizacijo 
delovnih mest, ki bi omogočila otvoritev dveh dodatnih 
oddelkov vrtca. Opozicija namreč ne priznava razmerja sil 
po političnih strankah oz. svetniških skupinah. Vztraja, da 
naj bi stranka, ki je dobila polovico manj svetniških mest 
od naše, vodila najpomembnejše resorje v občini.

Kje vidite izhod iz takega položaja?
V resnici ga ne vidim. Povedati moram, da so odbori samo 
delovna telesa občinske sveta in, razen komisije za manda-
tna vprašanja, volitve in imenovanja ter nadzornega odbora, 
niso obvezni. V obeh in komisiji za statut in poslovnik imamo 
le po enega člana. Take zahteve izraža opozicija še naprej in 
spregleda dejstvo, da ima poslanska skupina SD 43 % vseh 
svetnikov. V parlamentu se delovna telesa in predsedovanja 
le-tem delijo po moči parlamentarnih skupin, razen v nad-
zornih odborih, kjer po politični higieni pripada opoziciji. 
To pričakujemo tudi mi in ne zahtevamo nič drugega.

Akutni problem je otvoritev dveh dodatnih oddel-
kov vrtca. Ali ste dosegli kakšen napredek?
Na sinočnji seji (pogovor je potekal 16.t.m.) je OS, po daljši 
razpravi in opravičevanjih opozicije zakaj se ni udeležila 
izredne seje, končno sprejel sklep o otvoritvi  teh oddelkov. 
Odprli ju bomo 1. januarja prihodnjega leta in sprejeli 33 
malčkov. Naj še enkrat poudarim, da bomo sredstva zago-
tovili znotraj postavke vrtec in da javno izrečeni pomisleki 
nekaterih opozicijskih svetnikov ne držijo, saj nimam no-
benega mecena niti botra, ki bi me podpirala.

Dolgoročna rešitev tega problema so dodatne 
kapacitete. Kako naprej?
Pred dnevi se je, na svoji tretji redni seji, sešla projek-
tna skupina za izgradnjo vrtca. Projektantka je ponovno 
predstavila podrobne ponudbe možnih izvajalcev tako za 
modularni kot tudi montažni objekt. Izkazalo se je, da je 

rešitev z modularnim objektom vsaj za tretjino cenejša. Take 
rešitve so v Sloveniji in drugod vse bolj uveljavljajo. Skupina 
meni, da modularni vrtci izpolnjujejo vse  zahteve staršev 
in šolskega ministrstva. Če bi se v prihodnosti izkazalo,da 
jih več ne potrebujemo, jih bo možno izkoristiti za druge 
namene ali celo preseliti.
Do sredine januarja bomo pripravili še različne možnosti 
financiranja in nato vse skupaj predstavili občinskemu 
svetu. Po izjavi ravnateljice OŠ bodo lahko v naslednjem 
šolskem letu, če ne bo novih kapacitet, sprejeli le pet otrok, 
pričakujemo pa da bo za vpis čakalo okoli 80 otrok.

Najpomembnejši akt občine je zagotovo proračun. 
Kako je z letošnjim in kako s tistim za naslednje 
leto?
Na že omenjeni seji OS je opozicija drugi rebalans letošnje-
ga proračuna zavrnila. Občinska uprava pripravlja sklep o 
začasnem financiranju za prvo tromesečje naslednjega leta, 
ki ga bom podpisal v naslednjih dneh. Prav tako delamo na 
proračunu za leto 2011. Ugibati, kaj se bo dogajalo v OS v 
naslednjih mesecih, bi bila čista špekulacija.

Kako pa bo z investicijami? 
Tako kot v drugih občinah smo tudi mi vlagali sredstva v 
pripravo projektov za pridobitev nepovratnih evropskih 
sredstev. Pridobljena je odločba za črpanje sredstev za 
gradnjo knjižnice, pravkar pa dopolnjujemo vlogo za sred-
stva , ki bodo namenjena gradnji vodovodov. Končani so 
projekti za gradnjo kanalizacijskega sistema v Moravčah in 

Prihajata božič in novo leto. Vsem 
občankam in občanom želim, da bi ju 
preživeli prijetno. V prihodnjem letu pa 
predvsem zdravja, uspehov in osebne 
sreče.
Čestitke tudi ob dnevu samostojnosti!

Martin Rebolj, župan
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Politika

Spoštovane občanke in občani!

Vaše slutnje že takoj po volitvah, ko so bili znani rezul-
tati, da bo odslej v Občinskem svetu Občine Moravče, 
tako kot je bilo že pred leti, se žal uresničujejo. Dvakrat 
bojkotiran sklic izredne seje s strani opozicije, na kateri naj bi potrdili sistemizacijo za dva nova oddelka vrtca 
v OŠ Moravče, je bil prvi znak, da se bo predvolilno dogajanje v letošnji jeseni podaljšalo v novi mandat. 
Javni izgovori opozicije, da bi seveda z veseljem potrdili sistemizacijo, samo če bi vedeli, od kje bo župan 
vzel denar in da je bilo gradivo slabo pripravljeno, je milo rečeno za lase privlečeno. Župan je kar nekajkrat 
povedal, da bodo s prerazporeditvijo znotraj postavke za vrtec zagotovljena zadostna finančna  sredstva, 
zadnja seja  OS Občine Moravče pa je to samo potrdila. Skratka starši bi lahko imeli 33 otrok v vrtcu 
že prej, to je 1. 11. 2010. 
Zavrnitev sprejema pravilnika o subvencioniranju otrok v privatnem varstvu pri registriranih varuhih otrok 
s strani opozicije, je samo nadaljevanje nerazumnega početja opozicije. Koalicija je sprejela praktično vse 
amandmaje opozicije, vendar vse skupaj ni pomagalo, saj so se očitno odločili, da z nepotrditvijo tega pravil-
nika nadaljujejo s kaznovanjem volivcev zaradi njihove odločitve na jesenskih volitvah. Sklicevanje opozicije 
na nezakonito početje župana (mimogrede, če so narejene napake, bo o tem odločalo računsko sodišče), ne 
opravičuje zavlačevanje pri sprejemanju za občane nujno potrebnih zadev, s katerimi občina izvaja z zakonom 
naložene naloge in s tem občanom olajša vsakdanjik. 
Lahko samo upamo, da se bodo razmere uredile, saj bi to koristilo nam vsem občanom in bi bilo najlepše 
darilo za novo leto. 

Vsem želimo zadovoljne božične in novoletne praznike ter čestitamo ob dnevu samostojnosti.
Odbor SD Moravče

zahodnem delu občine z možnostjo priključka na centralno 
čistilno napravo v Domžalah. Vsi ti projekti so uvrščeni v 
načrte razvojnih programov občine. Nasprotovanje ali za-
vlačevanje pri sprejemanju proračuna lahko povzroči, da 
se bodo ostale občine odločile, da nadaljujejo s postopki 
brez nas. Kljub vsem napovedim pričakujem odgovorno 
ravnanje svetnikov in delovanje v korist občanov.

Gradnja knjižnice je povezana z gradnjo trgovske-
ga centra. Ali se lahko zavleče?
Gradnja knjižnice je vezana tudi na sprejetje proračuna in 

črpanje že odobrenih sredstev. 10. decembra je bilo izdano 
gradbeno dovoljenje  za trgovski center, ki seveda še ni 
pravnomočno. Teče 8 dnevni rok za pritožbe in upam, da 
do tega ne bo prišlo.
Naj še omenim, da je investitor v dom starejših občanov prav 
tako prejel potrjeno gradbeno dovoljenje s stani MOP-a in 
sedaj čaka na pravnomočnost. Rok za morebitne pritožbe 
se izteče konec tega meseca.

Edo Veselko

Vse krajši dan ter mraz nam naznanjata bližji konec 
letošnjega leta. To je čas, ko se ozremo nazaj in na-
redimo inventuro uspehov in neuspehov. Za letošnje 
leto lahko ugotovimo, da je bilo uspešno za občino in 
občane. Zgrajenih je bilo kar nekaj novih odsekov cest 
in vodovodov ter ostale infrastrukture, kar je vsekakor 
v korist občanov. Za nami so tudi volitve, ki so poka-
zale jasno izraženo voljo občank in občanov. Volilni 
rezultat je tak, da dejansko onemogoča normalno 
delovanje občinskega sveta. Priče smo nepripravlje-
nosti dela svetnikov, da bi vsi skupaj konstruktivno 
delovali v korist občanov z reševanjem njihovih pro-
blemov. Klub upoštevanju vseh njihovih pripomb, niso 
pripravljeni potrditi pravilnika za dodelitev subvencij, 
ki bi olajšala plačevanje varstva otrok, ki so bili za-
vrnjeni zaradi pomanjkanja mest v vrtcu. V LDS si 
želimo, da bi se ta situacija v občinskem svetu obrnila 
na bolje. Vsekakor si želimo sodelovanja z vsemi 
strankami v občinskem svetu in več pripravljenosti za 
sprejemanje kompromisov. Vsi svetniki, ne glade na 
politično opredelitev, se moramo držati danih obljub, 

da bomo delovali 
v korist občank in 
občanov. Dogajanje 
v zadnjem obdobju 
pa je popolnoma 
nasprotno. Menim, 
da je skrajni čas za 
temeljit pogovor v 
občinskem svetu ter postavitev jasnih ciljev in  pre-
nehanje delitve na naše in vaše, kajti naloga opozi-
cije ni nasprotovanje vsaki odločitvi in celo svojim 
lastnim predlogom, temveč konstruktivno delovanje 
v korist lokalne skupnosti. V LDS smo pripravljeni 
za sodelovanje z vsemi, ki želijo delovati v korist ob-
čank in občanov. V letu, ki je pred nami si želimo, da 
presežemo vsa politična nasprotja ter da projekte, ki 
zamujajo zaradi objektivnih ali subjektivnih razlogov, 
čim prej dokončamo.
Vsem občankam in občanom želim vesele božične 
praznike, veliko zdravja, sreče in miru v letu 2011.

OO LDS Moravče
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Politika

Več kot očitno je, da se župan ne more sprijazniti z doseženim volilnim rezultatom. 
V Občinskem svetu nima večine, zato smo priča intenzivni kampanji, ki jo vodi proti 
vsem, ki ne mislijo tako kot on in se mu ne želijo podrediti. V ta namen se poslužuje 
vseh sredstev in poskuša tako ali drugače škoditi ljudem, ki ga ne podpirajo. Pri 
svojem početju se poslužuje prefinjenih metod s katerimi želi ustvarjati spore med 
ljudmi s svojimi lažmi, ki jih plasira posameznikom. Pri tem gre celo tako daleč, da 
poskuša ustvarjati stanje, v katerem naj bi bili zaradi njegove politične nesposobnosti 
dogovarjanja in sklepanja kompromisov krivci za vse svetniki opozicije. 
Gospod župan je bil na volitvah ponovno izvoljen, v Občinskem svetu pa je izgubil večino in sedaj je izključno njegova 
odgovornost kako bo v naslednjih štirih letih v občini Moravče. Širjenje laži, ustvarjanje konfliktov, podtikanje, izsiljevanje 
in iskanje šibkega člena med opozicijskimi svetniki do sedaj ni obrodilo uspeha. Verjetno bo za javnost zanimiva novica, 
da je župan naši svetnici  ponujal v zameno za podporo podžupansko mesto in bil pri tem neuspešen. 
Namesto vsega tega bi bilo bolje, da bi začel z rednim delom Občinski svet, vendar ustvarja župan z izrednimi se-
jami konfliktne razmere in poskuša z izsiljevanjem in takšnimi in drugačnimi pritiski uveljaviti svojo voljo. Župan 
se izogiba rednemu sklicu seje na kateri bi med drugim lahko obravnavali točke, ki jih predlaga v sklicih izrednih 
sej. Seveda pa bo moral upoštevati tudi mnenja opozicijskih svetnikov, ker drugače njegovi predlogi ne bodo dobili 
zadostne podpore svetnikov.
Tudi rebalans proračuna bi morali obravnavati že pred meseci in lahko si samo mislimo, da je gospod župan spet 
vzel odločanje v svoje roke in malo po domače trošil proračunski denar brez predhodnega sklepa Občinskega sveta 
in kršil Odlok o proračunu in še marsikaj drugega. Vse to ni nič novega in posebnega, je pa seveda protizakonito 
in proti temu se bomo svetniki opozicije odločno uprli. Vse, kar se bo v bodoče dogajalo, je v županovih rokah, on 
je na oblasti in ta oblast za seboj potegne tudi obveznosti, odgovornost in seveda spoštovanje zakonov. Pljuvanje 
po opozicijskih svetnikih, ki se ne strinjamo z njegovimi predlogi pa je njegova stalna praksa in način kako pred 
javnostjo opravičiti svojo nesposobnost poslušanja in sklepanja kompromisov z drugače mislečimi. Obstajajo pa 
utemeljeni sumi, da je prerazporejal in nezakonito trošil proračunski denar brez soglasja Občinskega sveta, v ko-
likor se bo to potrdilo bodo morali ukrepati tudi državni organi, ki so zato pristojni.
Pred nami so božični in novoletni prazniki in želimo vam, da jih preživite veselo in zadovoljno. 
Srečno 2011!

Na zadnji seji občinskega sveta so svetniki NSi glasovali za sklepe, ki omogo-
čajo odprtje dveh novih oddelkov vrtca. Vložili so tudi amandma, ki zagotavlja 
potrebna finančna sredstva za to odločitev in so ga soglasno podprli vsi svetniki. 
Slabo pripravljeno in nepopolno gradivo ter zagotovitev finančnih sredstev na 
zakonit način, za kar je odgovoren župan, je bil vzrok, da se opozicijski svetniki 
dvakrat niso udeležili izredne seje, ker župan ni pripravil zahtevanega gradiva 
za zakonito odločanje.
Nismo pa podprli pravilnika o subvencioniranju varstva otrok pri zasebnikih, ki imajo pogodbo z Ministrstvom za 
šolstvo. Menimo namreč, da bi morali v občini Moravče spodbujati in financirati različne oblike varstva. Poleg 
varstva pri zasebnikih bi morali preučiti tudi možnost subvencioniranja domačega varstva, s čimer bi zmanjšali 
pritisk na vrtec. Občina bo zaradi povečanega vpisa otrok v vrtec v prihodnosti morala zagotoviti nove kapacitete. 
Ob tem pa vemo, da za vsakega otroka v vrtcu občina prispeva okrog 300 evrov mesečno. S subvencioniranjem 
varstva doma in tudi pri zasebnikih pa bi se ta strošek za občino lahko celo zmanjšal, otroci oziroma njihovi starši 
pa bi bili enakopravni ne glede na obliko varovanja. Sedaj so pa vsi tisti, ki imajo otroke doma, daleč v neenako-
vrednem položaju s tistimi, za katere občina mesečno subvencionira približno 300 evrov za varstvo v vrtcu.
Ker je naš predlog župan zavrnil, smo bili pripravljeni podpreti tudi z amandmaji dopolnjen pravilnik o subvencioni-
ranju varstva pri zasebnikih. V razpravi pa so se pokazale velike pomanjkljivosti pripravljenega pravilnika, ki bi ga bilo 
potrebno strokovno dodelati. Nesprejemljiv pa je bil zadnji člen tega pravilnika, ki spet mimo vseh pravil omogoča 
porabo občinskega denarja brez sprejetega proračuna za te namene. Ker je bil naš amandma, da se sredstva koristijo 
po sprejemu občinskega sporazuma, kar bi bilo edino zakonito, zavrnjen, smo pravilnik zavrnili v celoti. 
Zavrnili smo tudi predlagani rebalans proračuna, ki je odkril, da je župan zadnje pol leta neracionalno, predvsem 
pa nezakonito, porabljal občinski denar, saj je kar po svoje in mimo sprejetega proračuna trošil denar. Želimo, da 
te kršitve ugotovi nadzorni odbor občine in o ugotovitvah poroča občinskemu svetu. Verjetno pa bo o ugotovljenih 
kršitvah moralo svoje reči tudi računsko sodišče.

Občinski odbor Nove Sloveniji vam želi blagoslovljene božične praznike, v novem letu pa veliko zdravja in zadovoljstva. 
Ob dvajseti obletnici slovenskega plebiscita, na katerem smo se odločili za samostojno Slovenijo, pa nam vsem želimo, 
da bi znova povezali naše moči za boljšo skupno državo. 

Svetniki NSi 
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Politika

1. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE MORAVČE 

V teh dneh, ko vsem se kam mudi, ko nas že prazniki podijo,
izberite  takšne si poti, ki prave se smeri držijo!

Naj vodijo vas med ljudi, ki vas z dobroto bogatijo,
prijazne njihove oči  pa od ljubezni se iskrijo!

Ko prižgejo v BOŽIČU se luči, vsak v srcu si nekaj zaželi.
Naj Božič bo prijazen,naj bodo prijazni v njem ljudje,

naj misli bodo iskrene in veselo bo srce.

Že pred samo sejo je bilo čutiti, da bo razprava potekala 
zelo dolgo, predvsem pri točkah dnevnega reda, ki so 
se navezovale na vrtec ter  varstvo in subvencioniranje 
otrok. Svetniki so po dolgi razpravi vsi  podprli  predlog 
dodatne sistematizacije delovnih mest za šolsko leto 
2010/2011 za Vrtec Vojke Napokoj  Moravče,  ter tako  
dali soglasje za odprtje dveh novih oddelkov.   Svetniki 
opozicije  so poudarili, da  nikoli niso bili proti,  soglasje 
ni bilo dano le zaradi nejasne finančne podlage.  
Svetniki so se nato dalj časa zadržali pri predlogu Pravil-
nika o subvencioniranju varstva otrok, na katerega je bilo 
sprva podanih več amandmajev,  tako s strani koalicije 
kakor tudi opozicije in je kazalo, da bo vendarle sprejet, 
pa se  proti koncu  stvari ustavile, svetniki opozicije so 
tudi večkrat prosili za umik točke z dnevnega reda, ker 
je razprava pokazala še veliko odprtih vprašanj. 
Na seji je bil sprejet tudi nov nadzorni odbor,  nova 

komisija za poslovnik in statut ter nov uredniški odbor. 
Na seji je bilo tudi sprejeto, da bo novi urednik Novic iz 
Moravške doline izbran na razpisu.
Svetniki so obravnavali  še dva predloga  (predlog Od-
loka  o drugi spremembi Odloka o proračunu občine za 
leto 2010 ter predlog sklepov  o odločitvi o izhodiščne 
vrednosti točk za nadomestilo za uporabo stavbnega ze-
mljišča, nezazidanega stavbnega zemljišča in povprečne 
gradbene cene za leto 2011) in  oba zavrnili.
Pod točko razno so svetniki opozicije  opozorili  na po-
manjkljivosti  zimske službe zadolžene za pluženje ce-
stišč, osveževanje spletne strani občine,  kje so zaviralni 
faktorji pri gradnji nove trgovine, kako je z dokumentaci-
jo za gradnjo šole na Vrhpolju, na probleme v kraju Žaga, 
kjer  v smeri Moravč ni avtobusne postaje.

Maja Hren

Razmerje moči v občinskem svetu  je takšno, da bo občina 
težko napredovala, če ne bo konsenza. Če hočemo, da se 
bo občina razvijala, se je potrebno naučiti sprejemati 
kompromise, in dejstvo je, da so takšne seje kakršna je 
bila zadnja, dober pokazatelj, da je treba v sistemu nekaj 
spremeniti.
Meni osebno župan in občinski svet  predstavljajo tim, ki 
sledi istemu cilju (razvoj občine). Bistvo tima je komuni-
kacija - na tem se vse gradi. Tukaj imam v mislih komu-
nikacijo, ki je konstruktivna  ter poteka na strukturiran  
in kulturen način. Člani tima so med seboj soodvisni, 

posameznikovo  delo ne bi bilo učinkovito, če ga ne bi 
podprli ostali. Vloga vodje v timu pa  je, da ima pripravlje-
no strategijo, koordinira in spodbuja razpravo. Za dobro 
delovanje, pa morajo bili člani  najprej dobro informirani, 
poleg tega pa morajo čutiti pripadnost ter biti s srcem in 
glavo pri stvari. Zato pozdravljam  in pričakujem bistveno 
več participacije  med svetniki in županom v vseh oblikah 
(delovna telesa, odbori, priprava na sejo).
Treba se je zavedati, da smo vsi na isti strani, na strani 
Moravč.

Maja Hren

Ob iztekajočem letu, ko pogledamo skozi celotno leto, v SLS Slovenski ljudski stranki, kot v OO SLS Moravče 
ugotavljamo, da je letošnje leto bilo manj prijazno do večino državljanov. Poteptane so osnovne moralne vrednote 
ter s tem človekove pravice. Razbohotila se je korupcija elit in nismo daleč od resnice, da naša pravna država deluje 
po dveh tirih, saj očitno zakoni veljajo le za ene, za druge pa kot, da zakonov ni. Ker menimo, da je ravno človekove 
vrednote in pravice, najbolj prizadela recesija, želimo, da se vsi skupaj začnemo truditi za spoštovanje teh vrednot, ki 
pa, razen dobre volje, finančno nič ne stanejo. Če nam bo v prihodnje uspelo, da se bomo znali pogovarjati, poslušati 
in slišati ter spoštovati drug drugega, nam bo tako vsem skupaj v naslednjem letu lepše in bolj prijetno.

Ob prihajajočih praznikih 
BOŽIČU, DNEVU SAMOSTOJNOSTI IN NOVEM LETU

želimo svojim članom in prijateljem ter vsem občanom Občine Moravče
Veliko zdravja, sreče in osebnega zadovoljstva

OO SLS MORAVČE

Komentar

Vsi smo na isti strani
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Občina

Po sledeh napredka naše občine

Finančno stanje Krajevne skupnosti Moravče je znašalo 
360 evrov. Ker je bilo treba denar porabiti do konca no-
vembra, smo soglasno odločili, da bomo denar namenili 
Miklavževanju, ki je potekalo v Moravški cerkvi. (Na TR 
račun 24200-9004582582   namen za ŽK Moravče). 
Sklenili smo tudi, da občini podamo zahtevo za ureditev 
naslednjih  problemov:
cesta Moravče - Zalog (pločnik); cesta ob OŠ Jurija Vege 
Moravče (razširitev in pločnika); kanalizacija (zakaj se dela 
v Zalogu ne nadaljujejo); zavarovanje območja ob skakal-
nici (v Moravčah je treba onemogočiti dostop do objektov, 
prav tako tudi skakalni center na Ciclju); regulacija reke 
Drtijščice (omogoči naj se večja pretočnost, da ne bo 
prihajalo do poplav, občina naj za to urgira pri pristojnih 
službah); rekonstrukcija mostu v Serjučah in ceste Serjuče 

do razcepa Vinje-Negastrn-Serjuče; ureditev kanala ob 
»novi« Rašici do Nissan servisa; prehod za pešce v kraju 
Krašce, pri gostilni Frfrau in avtobusna postaja; znižanje 
komunalnih stroškov (morda: tehtnice na kontejnerjih ali 
dvotedensko pobiranje; embalažo pa že plačujemo na 
ekoloških otokih); varnostna ograja na cesti Dvorje – Selo 
(zaradi velikega števila prometnih nesreč).
Čeprav nimamo vpliva na problematiko vrtca, smo kljub 
temu podprli gradnjo novega vrtca. Prav tako smo spre-
govorili tudi o problematiki lokacije doma starejših, ki ni 
primerna za ostarele. Menimo, da bi se v okviru doma za  
starejše občane uvedla tudi dnevna oskrba in oskrba na 
domu ter zgradila varovana stanovanja.

Predsednik krajevne skupnosti
Branko Novak

Nesoglasja svetnikov občanom ne koristijo
Pregled dela Krajevne skupnosti Moravče

Po konstitutivni seji sveta KS Moravče v začetku novembra smo sklicali še pred koncem meseca prvo redno 
sejo in na njej složno ugotovili, da nesoglasja v občinskem svetu niso v dobrobit občanov.

Jesensko močno deževje je tudi na Moravškem povzročilo 
precej težav in finančnih posledic. Med drugim je plaz 
odnesel del ceste Zg. Prekar -  Dešen, ki je bila narejena  
v letu 2004. Cesto je bilo potrebno prestaviti v pobočje 
skoraj za celotno širino cestišča, kar je zahtevalo gradnjo 
opornega zidu, dolgega cca 100m in visokega skoraj 3m. 
Potrebno je bilo zagotoviti tudi odvajanje podzemnih voda 
v celotni dolžini opornega zidu.

Zaradi jesenskega deževja je asfaltiranje preostalega 
dela ceste od  Zg. Javoršice proti tromeji z Občino Dol 

pri Ljubljani in Občino Domžale nekoliko zamujalo. Dela 
so bila v novembru  zaključena. Zadovoljni domačini so 
pripravili otvoritev ceste, na katero so povabili vse svetnike 
in župana, saj novo cesto  uporabljajo prebivalci Zg. in Sp. 
Javoršice.  Investicija  je tako v popolnosti dosegla svoj 
namen. Obenem je sedaj razbremenjena  cesta Javoršica 
- Vrhpolje - Stegne, proti Domžalam. 

VR

Vsem občankam in občanom občine Moravče voščimo vesele božične praznike, 
obilo sreče in zadovoljstva v letu 2011.

Ob tej priliki se vam zahvaljujemo za vso finančno pomoč.
Prostovoljno gasilsko društvo Moravče
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Občina

Veseli Martin v naši občini

Na letošnji Martinov večer je v lepo napolnjeno dvorano 
Kulturnega doma prišel sveti Martin iz Šmartnega ob Paki. 
Pri zanimivem in zabavnem krstu ter molitvi za dobro vino 
so sodelovali tudi  šmarški in moravški župan ter dva naša 
svetnika. Najbrž je bilo zato vino na pokušini po prireditvi 
res  dobro. 

Iz Šmartnega ob Paki se je na odru predstavila tudi njihova 
folklorna skupina. Za svojevrstno popestritev pa so poskr-
bele mažurete iz podružnične šole Vrhpolje z mentorico 
Dašo Bokal. Obiskovalci so zelo dobro sprejeli igralsko 
skupino iz Peč, ki že skoraj tradicionalno nastopi na ta 
večer s svojim lastnim skečem. Tokrat so stiskali mošt in 
mladi so prisegali na nov način. Tina Žnidar je skrbela, da 
je prireditev  tekla povezano in brez spodrsljajev. Okrasitev 
v dvorani  je bila delo Turističnega društva. Za najlepše 
urejene domačije v občini sta podelila priznanja pred-

sednica Turističnega društva Moravče in župan Martin 
Rebolj. Oba sta se nagrajencem zahvalila za prispevek k 
urejenemu izgledu občine.
Kot je že nekaj let v navadi, se pred prireditvijo Martinov 
večer pod šotorom pred Kulturnim domom zberejo društva 
in pokažejo delovanje čez leto s slikovnim materialom, z 
ročnimi deli, z domačimi dobrotami in vabili na razne prire-
ditve. Na stojnicah so se predstavili Društvo upokojencev 
Moravče, Zeliščarska sekcija, Društvo podeželskih žena, 
KUD Limbar, KŠD Peče, Društvo podeželske mladine, 
ŠKTD Bicikl, Društvo krajanov Tuštanj, Društvo krajanov 
Češnjice, Rokodelci in Turistično društvo Moravče. Jabolka 
in medene izdelke so prodajali  Lukovčani.
Veseli Martin v Občini Moravče se je zaključil v avli Kul-
turnega doma, polni obiskovalcev, z domačimi dobrotami 
Društva podeželskih žena in dobro kapljico iz Šmartnega 
ob Paki, kot se spodobi za tak praznik.

VR

www.moravce. si
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Sreca najprej razkrije se v oceh,

kjer najlepše zasije njen nasmeh.

Srecno 2011!

Društvo vojnih invalidov Domzale
v

Policija svetuje

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikNE MEČI PETARD, OBDRŽI VSE PRSTE 
Tudi na območju občine Moravče smo v času Božično-
Novoletnih praznikov soočeni z problematiko, ki jo pov-
zročajo uporabniki pirotehničnih izdelkov. Policija opo-
zarja občane o nevarnosti uporabe tovrstnih izdelkov, 
jih obvešča  katera pirotehnična sredstva so dovoljena 
in seznanja tudi s kazenskimi sankcijami.
Ne meči petard! Če se tej izkušnji ne moreš upreti, 
pirotehnične izdelke uporabljaj tako, da to drugih ne 
moti in ne ogroža. Mnogim državljanom je namreč upo-
raba pirotehničnih izdelkov neprijetna in jim vzbuja strah, 
nelagodje in občutek nevarnosti! 
Zakon določa:

Pirotehničnih izdelkov kategorije 1 ni dovoljeno pro-• 
dajati mlajšim od 14 let. Gre za ognjemetne izdelke, 
ki predstavljajo zelo majhno nevarnost, povzročajo 
zanemarljivo raven hrupa in so namenjeni uporabi 
v strnjenih naseljih, vključno z ognjemetnimi izdelki, 
ki so namenjeni uporabi v stanovanjskih zgradbah in 
drugih zaprtih prostorih. Tipični izdelki so bengalske 
vžigalice, pokajoči vložki za cigarete, pasje bombice, 
vžigalice s pokom itd.
Izdelkov kategorije 2 ni dovoljeno prodajati mlajšim • 
od 16 let. Gre za ognjemetne izdelke, ki predstavljajo 
majhno nevarnost in povzročajo nizko raven hrupa 
in so namenjeni uporabi na omejenih območjih na 
prostem. Tipični izdelki so rimske svečke, majhna 
ognjemetna kolesa, bengalične bakle, baterije in 
kombinacije, rakete itd. 
Izdelkov kategorije P 1, T 1•  in baterij ter kombinacij 
kategorije 3 do 1000g neto mase eksplozivnih snovi 
in fontan kategorije 3 do 750g neto mase eksplozivnih 
snovi pa ni dovoljeno prodajati osebam, mlajšim 
od 18 let.

Uporaba pirotehničnih izdelkov kategorije 1, katerih 
glavni učinek je pok, je dovoljena le od 26. decembra do 
2. januarja, pa tudi takrat teh izdelkov ni dovoljeno upora-
bljati v strnjenih stanovanjskih naseljih, v zgradbah in vseh 
zaprtih prostorih, v bližini bolnišnic, v prevoznih sredstvih 
za potniški promet in na površinah, na katerih potekajo 
javna zbiranja. V stanovanjskih zgradbah in drugih zaprtih 

prostorih je dovoljeno uporabljati le ognjemetne izdelke 
kategorije 1, ki so namenjeni takšni uporabi. Izdelki so v 
ta namen tudi označeni. 
Mladoletnikom do 14. oziroma 16. leta starosti je do-
voljeno uporabljati pirotehnične izdelke kategorij 1 in 
2 le pod nadzorstvom staršev ali skrbnikov.
Prepovedana je predelava, uporaba v drugih predmetih, 
lastna izdelava ter preprodaja pirotehničnih izdelkov. V 
policiji ugotavljamo, da je največ poškodb ravno pri takšni 
prepovedani uporabi izdelkov in uporabi pirotehničnih 
izdelkov, ki niso bili kupljeni v prodajalnah z dovoljenjem 
pristojnega organa oz. so bili kupljeni na črnem trgu.
Nepremišljena, neprevidna in objestna uporaba piro-
tehničnih izdelkov pogosto povzroči telesne poškodbe 
(opekline, raztrganine rok, poškodbe oči itd.), moti živali 
ter onesnažuje okolje.
 Policisti bodo dosledno ukrepali proti vsem, ki bodo kršili 
določbe o uporabi pirotehničnih izdelkov. Za posameznike 
je predvidena globa od 400 do 1200 evrov.
Neprimerna uporaba pirotehničnih izdelkov je problem 
vseh, zato prosimo starše, skrbnike, učitelje in vzgojitelje, 
da opozarjajo na nevarnosti in možne posledice.

Veterani vojne za  Slovenijo 
želimo vsem občankam in 
občanom občine Moravče 
vesel Božič, zdravo in uspešno 
leto 2011, v katerem bomo 
praznovali tudi dvajseto 
obletnico obstoja  naše države 
Slovenije.
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Društva

Lovci se trudijo zmanjšati škode po divjadi

Lovska družina Moravče, ki  šteje petdeset članov, z za-
upanim loviščem in divjadjo dobro gospodari. Res je, da 
se zaradi pozidav, lovna površina manjša, vendar lovci 
dosegamo cilje, ki nam jih določa država. Količino odvze-
ma iz lovišča (odstrel in izgube) namreč določa Zavod 
za gozdove Slovenije, ki je del kmetijskega ministrstva. 
Država je v koncesijskih pogodbah določila koncesnine, 
ki jih lovske družine moramo plačevati.
Lovci se trudimo, da bi škode po divjadi čim bolj zmanjšali 

in zadržali dobre odnose s kmeti. Največ jih »zagrešijo« na 
travnikih in njivah divji prašiči. Od teh površin jih skušamo 
usmeriti v gozdove, kjer se poslužujemo preprečevalnega 
krmljenja. Če pa do njih le pride, se  s kmeti dogovarjamo 
o načinu in višini poravnave.  Zmanjšanje škod pa dose-
gamo tudi z odstrelom. Tako smo v letošnji zimi izpeljali 
dva uspešna lova in uplenili 6 divjih prašičev.

Edo Veselko

Na Martinovem večeru v KD, 19. novembra, je Turistično 
društvo Moravče  podelilo nagrade  in priznanja ZLATI 
LIPOV LIST 2010 za najlepše urejene kmetije in stano-
vanjske hiše. 
Vsi so prejeli enakovredna zlata priznanja. Prvo mesto v 
vsaki kategoriji pa smo še  posebej nagradili. Priznanja je 
dobitnikom izročil g. župan, Martin Rebolj. 
Letošnji dobitniki zlatih priznanj so:

KMETIJE

• Burja Mateja, Selo 8 – 1. mesto
• družina Tič, Serjuče 8 
• družina Kunavar, Mošenik 1

STANOVANJSKE HIŠE Z OKOLICO

• družina Ocepek,  Sp. Tuštanj 19 – 1. mesto
• družina Vrhovec, Limbarska gora 3 
• Francka Ravnikar, Moravče, Marokova 2
• Katarina  Peterka, Moravče, Šlandrova 9a 
• družina Lavrinc, Križate 1a
Vsem iskrene čestitke! Zahvaljujemo se vam  za ves trud 
pri urejanju svojih domov, za zgled ter za znanje in izku-
šnje, ki jih posredujete.  Hvala, ker ste dovolili, da smo vas 
vključili v ocenjevanje in  fotografirali vaše domove. 
Namesto priznanj, ki jih ne moremo pokloniti, izrekamo 
zahvalo tudi vsem ostalim, ki si po svojih močeh  na raz-
ličnih področjih prizadevate, da bi bila Moravška dolina 
urejena, čista in zlasti prijazna in zdrava za bivanje. 
Prisrčna zahvala vsem, ki so prispevali nagrade!

Dani Jančar

Zlati lipov list 2010 

Burja Mateja, Selo 8

Ocepek,  Sp. Tuštanj 19
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Društva

Pri Društvu upokojencev 
Moravče bodo ustanovili 
folklorno skupino
V iztekajočem se letu  so v Društvu upokojencev opravili  
v domu s svojimi prihranki in s pomočjo donatorjev 
nekaj prenovitvenih del. Vse večje zavedanje, da dru-
ženje blagohotno vpliva na odnos med ljudmi in da so 
starejši nemalokrat osamljeni pa je navedlo Upravni 
odbor društva, da se je odločil za skupno malico in 
zabavo s plesom, vse s skromnimi sredstvi. Vmes so 
zapeli domači pevci. 
Ker pa je v društvu dozorela želja po ustanovitvi fol-
klorne skupine, ki jo v Moravčah še nimamo, je bila 
množica ravno prava za ogled nastopa domžalske 
folklorne skupine. Vodita jo dr. Hribovšek in njegova 
žena, oba plesalca skupine Tineta Rožanca. Prikazali so 
belokranjski, gorenjski in koroški ples ter  pripadajoče 
noše. Dr. Hribovšek je razložil potek vaj in ponudil, da 
bo umetniški vodja folklorne skupine v Moravčah. Pri-
sotni so bili navdušeni in nekaj se jih je že vpisalo. 

VR

Tudi v Tuštanju so na vhodu v vas 
okrasili božično drevo. 
Tuštanjski možje so se zbrali, da bi okrasili smrečico, ki pa 
se je od lanskega leta nekoliko posušila. Kot navadno so se 
hitro znašli in okrasili kar bližnji oreh.  No, ko je bilo božično 
drevo pripravljeno na praznične večere,ko bo žarelo v soju 
žarnic, je bilo potrebno nazdraviti in še kakšno moško reči. 
Tudi tako se kuje prijateljstvo v društvu in med sosedi. 
Naj nas božično drevo na vhodu v Tuštanj spominja na 
prijazne odnose med ljudmi. Saj, mogoče bo tako drevo 
stalo v vsaki vasi. 

VR

Prednovoletno druženje
Društvo Sožitje iz Mengša je v decembru  pripravilo že tra-
dicionalno srečanje svojih članov. Potekalo je v prijetnem 
vzdušju v gostišču  Kovač na Količevem. Društvo vključuje 
v svoje vrste člane iz občin Domžale, Komenda, Lukovica, 
Mengeš, Moravče in Trzin. Srečanja se je udeležilo 180 
članov, ki jim je čas kar prehitro minil ob obujanju spomi-
nov in premlevanju aktualnih dogodkov.   
Po nagovoru predsednice društva,  mag. Tatjane Novak,  
sta navzoče pozdravila župan Mengša, gospod Franc Je-
rič, in župan Moravč, gospod Martin Rebolj, ki sta s svojo 
prisotnostjo pokazala, da jima ni vseeno kako živijo ljudje 
z motnjo v duševnem razvoju. 
Ob zvokih Moravškega tria smo se veselo zavrteli, obiskal 
nas je  tudi Dedek Mraz.

Metka Mestek 

Miklavž je obiskal Hrib nad Ribčami

Tudi letos se je Miklavž spomnil najmlajših in nekoliko 
starejših na Hribu nad Ribčami ter jih obdaroval. Otroci 
so v veselem pričakovanju Miklavževega obiska in darov 
pripravili kratek zabavni program. Pomagala sta jim Silvo 
in Andreja Ribič. Zahvala gre tudi staršem otrok, ki so jih 
pridno vozili na vaje in se z njimi učili pesmi in igrice. Mi-
klavž je prispel v spremstvu svojih angelov in tudi parkeljni 
niso manjkali. 
Vse prisotne sta pozdravila predsednik Krajevne skupnosti 
Velika vas, Stane Merela in župan Martin Rebolj. Miklavž 
pa je obljubil, da nas bo tudi naslednje leto obiskal, ker 
je vesel, da imamo v našem kraju tako veliko otrok, ki se 
zanimajo za glasbo in radi nastopajo. Vse nastopajoče je 
posebej nagradil s čokoladami. Tako se je z Miklavžem na 
Hribu začelo veselo decembrsko vzdušje.

L.K.
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Kultura

V petek, 3. decembra, na veseli dan 
kulture, je Knjižnica Daneta Zajca Mo-
ravče gostovala pisatelja, publicista in 
popotnika Ivana Sivca Rojen je bil 23. 
maja leta 1949 v Mostah pri Komendi, 
zdaj živi in ustvarja v Mengšu. Napisal 
je 40 knjig za mladino in 66 za odrasle, 
poleg tega pa več kot 2000 besedil za 
glasbo, več sto pravljic in humoresk. 
Po njegovih delih so bile uprizorjene 
številne radijske igra in drame.
Po njegovem mladinskem romanu Po-
zabljeni zaklad je bil leta 2001 posnet 
celovečerni mladinski film z enakim 
naslovom, nastala pa je tudi televizijska 
nadaljevanka v treh delih. Film si je 
ogledalo več kot 25.000 gledalcev in je 
zato dobil najvišje slovensko priznanje 

za gledanost - zlato rolo. 
Literarni večer je povezovala Bernar-
da Mal. Prireditev so obogatili tudi 
Tamburaški orkester Vrhpolje, Grajski 
oktet in Ženska vokalna skupina Oda. 
Ob koncu večera je ljubitelje pisane 
besede in dobre glasbe s svojim obiskom 
razveselil še legendarni harmonikar 
Franc Flere, ki je glavni junak najno-
vejše Sivčeve knjige z naslovom Godec 
v nebesih. Večer se je končal ob poslu-
šanju njegovega mojstrskega igranja na 
harmoniko. 
Knjižnica Daneta Zajca Moravče se 
zahvaljuje vsem nastopajočim za prelep 
večer.

Katarina Peterc
Knjižnica Daneta Zajca Moravče

Godec v nebesih z Ivanom Sivcem

Franc Flere in Ivan Sivec.

Konec oktobra (28-31.10.2010) je na Madžarskem v me-
stu Pecs potekalo svetovno prvenstvo v jazz baletu. Mesto 
Pecs na Madžarskem je v letu 2010 mesto evropske kul-
ture. Vsekakor pa bo kot najlepše in najprijetnejše  mesto 
ostalo v srcih deklet male skupine plesnega kluba Miki.
Svetovnega prvenstva se je udeležila  mala skupina iz ple-
snega kluba Miki Domžale. Eva Gorjup, učenka 6. razreda 
OŠ Jurija Vege Moravče,  je skupaj s soplesalkami Lauro, 
Lano, Moniko, Leo, Evo S. ter Majo osvojila v kategoriji 
Show Dance Groups Children prvo mesto in s tem naziv 
svetovnih prvakinj. V tej kategoriji je tekmovalo 26 ekip 
iz različnih držav in vsaka izmed njih je prikazala svojo 
plesno zgodbo. 
S trenerko Majo Lavrinc so dekleta osvojila še dva laskava 
naslova, in sicer naslov državnih prvakinj in drugo mesto 
na svetovnem pokalu v Zagrebu. Odlika skupine je, da 
se članice odlično razumejo, druži jih veselje in želja po 
plesu. Vsak trening je zabavno druženje, kar  je bistveni 
element dobrega plesa. 
Dekleta so zelo vesela, presrečna ob uspehu, sadu 
skupnega ustvarjanja s trenerko Majo, ki ve, da je ob 
treningu najpomembnejša prava  usmeritev in vzgaja za 
odgovornost.
Eva je odlična učenka in umetnica v usklajevanju urnikov, 
saj trenira jazz balet že šesto leto. Ves čas pleše v  ple-
snem klubu Miki Domžale. Trenira tri do petkrat tedensko, 
pred tekmovanji so treningi še pogostejši. Ples ji veliko 
pomeni. Zelo uživa v glasbi in plesnem ritmu, zato pleše 
tudi v prostem času in si ogleda različne plesne točke in 
posnetke. 

Konec meseca novembra se odpravlja še na Svetovni 
pokal v Riesso v Nemčijo in v začetku meseca decembra 
na svetovno prvenstvo v jazzu solo v Mikolajko na Polj-
skem.
Za uspeh njej in celotni skupini iskreno čestitamo in ji 
želimo naj sanja svoje  sanje in jih udejanja tudi v priho-
dnosti.

Bernarda Mal

S svetovnimi prvaki v Moravčah še nismo opravili

Eva Gorjup s plesnimi koraki osvojila naslov svetovne prvakinje 
Eva Gorjup je s plesnimi koraki osvojila naslov svetovne prvakinje v jazz baletu, v kategoriji Show Dance 
Groups Children.

www.moravce. si
13december 2010



S šolo za šolo

Na Policijski upravi Ljubljana so v sodelovanju z Oddel-
kom za preventivo Generalne policijske uprave in SPVCP 
Mestne občine Ljubljana, v šolskem letu 2010/2011 
pripravili preventivno akcijo in pobarvanko » Varno na 
poti v šolo«.
Namen pobarvanke je bil, da učenci skozi igro spoznajo 
nekatera prometna pravila in s pomočjo učiteljev odgovo-
rijo na dva vprašanja povezana s prometom.
Ker se vsako leto podobnih akcij in natečajev udeležimo 
tudi prvošolci POŠ Vrhpolje, nas je letos doletela ta sre-
ča, da so med vsemi prispelimi odgovori izžrebali ravno 
našega učenca Luka Urbanijo. Podelitev nagrad je bila 
organizirana 18.11.2010 na Postaji prometne policije v 
Ljubljani. Na podelitev nagrad smo se odpravili vsi leto-
šnji prvošolci iz Podružnične šole Vrhpolje in prvošolci iz 

matična šole Jurija Vege Moravče.
Naš nagrajenec je na slovesni prireditvi prejel praktično 
nagrado, ki sta mu jo izročila župan Mestne občine Lju-
bljana g. Zoran Jankovič in pomočnik direktorja Policijske 
uprave Ljubljana. Pred samo podelitvijo smo si ogledali 
lutkovno igrico PROMET NI HEC, po podelitvi pa so nam 
predstavili delo Postaje konjeniške policije, Policijske po-
staje vodnikov službenih psov, Postaje prometne policije, 
delo policistov kolesarjev, delo reševalcev, delo gasilcev 
ter mestnih redarjev.
Učenci so se tako na prijeten način seznanili z delom po-
licistov in spoznali da »promet res ni hec«, kot jih ves čas 
opozarjamo njihovi učitelji, starši, skrbniki…

Daša Bokal

“Eko odpadki”
Tudi v letošnjem šolskem letu  sodelujemo v projektu “Eko-
šola kot način življenja”.  Ker imamo radi naravo in nam ni 
vseeno v kakšnem okolju živimo, kakšen zrak dihamo in 
ker gojimo spoštljiv in sočuten odnos do vseh živih bitij,ki 
nas obdajajo,  smo se odločili, da vsak dan naredimo nekaj 
dobrega in tako z malenkostmi prispevamo k lepšemu in 
čistejšemu svetu.
Na naši šoli v okviru “Eko odpadkov” skrbimo za manjše 
onesnaženje okolja z ločevanjem odpadkov. V vsakem 
razredu se nahajajo trije koši, z napisi PAPIR, EMBALAŽA 
in ZAMAŠKI, vanje pa učenci pridno ločujejo odpadke, 
hkrati pa so še dobrodelni, saj z zbiranjem zamaškov 
pomagajo deklici Mii, ki ji bo draga operacija omogočila, 
da bo zopet videla.  Ko so koši z odpadki v razredih polni, 
vsebino učenci odnašajo v zabojnike na ekološkem otoku. 
Da pa ne bi prišlo pri ločevanju odpadkov do napak in bi 
odpadki pristali v napačnem košu, skrbijo Ekodetektivi. To 
so učenci, ki tedensko prihajajo v vsak razred in preverjajo 
ali je vse tako kot mora biti. V posebno tabelo beležijo ali 
učenci ustrezno ločujejo odpadke. Natančno pregledajo 
koše in preverijo ali se ni v košu za papir znašla plastenka 
za vodo in obratno in ali so različne embalaže sprane z 
vodo in stisnjene.  Seveda pa ekodetektivi preverijo tudi 

stanje v zabojnikih na ekološkem otoku. Ekodetektivi opa-
žajo, da so učenci zelo natančni pri ločevanju odpadkov, 
zato napak skoraj ni. Lepo je videti, da učenci ponotranjajo, 
kako pomembno je ločevanje odpadkov in kako s tem 
prispevajo k čistejšemu okolju. 
Učence spodbujamo tudi k zbiranju odpadnega papirja. 
Prihodnje leto, 22. aprila, bodo učenci ves odpadni papir 
prinesli v šolo in to  bo lepo darilo za našo Zemljo ob 
njenem dnevu. 

Mateja Geršak

PROMET NI HEC
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S šolo za šolo

Sredi novembra, ko postane zunaj res 
mrzlo in zadiši po pravem snegu in vsi 
začnemo pričakovati praznični decem-
brski čas, smo učitelji na Osnovni šoli 
Roje, kot vsako leto, učencem pripravili 
prednovoletne delavnice. 
Na delovno soboto smo učitelji in učen-
ci vseh razredov na šoli pričarali pravo 
zimsko prednovoletno vzdušje ter se 
lotili izdelovanja novoletnih okraskov, 
voščilnic in najrazličnejših izdelkov, ki 
so prihajali izpod rok naših marljivih 
učencev.
Po hodnikih je nekje dišalo po sveže 
stopljenem vosku, saj so učenci vlivali 
sveče različnih oblik, barv in celo vonjev, 
spet drugje se je širil vonj po sivki in 
ostalih dišavnicah, saj so otroci izdelo-
vali naravna mila, spet drugi so ustvar-
jali glinene slike, svečnike, majcene 
pravljične hiške in pujske, ki prinesejo 
sreče novim lastnikom. Nekateri so vli-
vali okraske iz mavca, drugje so se poi-

gravali z različnimi tehnikami barvanja 
svilenih šalov in rut, izdelovali okraske in 
krožnike iz stekla, različne lesene izdelke 
in torbice ter seveda voščilnice in ostale 
novoletne okraske, ki v naše domove 
naselijo praznično vzdušje.
Učenci so se na ta dan zelo sprostili, 
vsak se je naučil nekaj novega in bil 
uspešen pri ustvarjanju svojega izdel-
ka, predvsem pa so se med seboj še 
bolj povezali in drug drugemu poma-
gali ter s tem utrdili prijateljske vezi, ki 
se celo leto pletejo med njimi.
Vse umetnije, ki so nastale, smo razsta-
vili v šoli, na prodajni razstavi v domžal-
skem Mercator centru in v trgovskem 
centru Breza in vsem, ki ste nas obiskali 
ter se odločili za nakup izdelkov naših 
učencev ter s tem prispevali denar v 
šolski sklad, se iskreno zahvaljujemo 
in vam želimo sreče in zdravja v priha-
jajočem letu 2011.

Petra Bogataj Ivančič

Prednovoletno vzdušje na Osnovni šoli Roje

Po končani jesenski nogometni 
sezoni 10/11, mlajše selekcije 
nadaljujejo v zimski MNZ ligi
V jesenskem delu nogometne sezone 2010/2011 so nas 
ekipe  s svojimi uspehi bolj ali manj presenetile.
Najmlajša selekcija je, v letos skoraj povsem novi zasedbi, 
zasedla zadnje mesto v svoji skupini. Njihova igra pa se iz 
tekme v tekmo krepko izboljšuje. Ekipa U10 je prikazala 
zelo dobro igro in po polovici letošnje sezone zaseda dobro 
6. mesto. Mlajši dečki so se spopadali z pomanjkanjem 
igralcev, vendar smo z njihovo igro, kljub zadnjemu mesto 
lahko zadovoljni. Do sredine lestvice jih loči le dobrih 10 
točk, kar pa vsekakor z dobrimi nastopi ni nedosegljivo.
Združena ekipa kadetov in mladincev NK Roltek Termit 
je lahko kar zadovoljna s svojim izkupičkom. Tako kadeti 
kot mladinci zasedajo dobro 9. mesto v svoji skupini 2. 
slovenske kadetske in mladinske lige zahod.
Članska ekipa NK Termit Moravče, se je v jesenskem delu 
sezone soočala z moštveno krizo in kljub nekaj dobrim 
predstavam bila deležna tudi precej smole. Po 13 .krogih 
zasedajo 12. mesto Regionalne ljubljanske lige, možnosti 
za napredovanje pa je vsekakor še veliko.
Ekipa veteranov pa je po odličnih dosežkih in s tekmo 
zaostanka trenutno na tretjem mestu veteranske lige. 
Njihov izkupiček je 6 zmag, remi in poraz.
Tudi letos naši igralci zastopajo naš klub v Zimski MNZ 
ligi. Ekipa U8 je že v prvem krogu osvojila prve tri točke 
z zmago proti ekipi NK  Brinje. Ekipa U10 si je priigrala  

zmago proti čr-
nuški ekipi in 
je trenutno na 
8. mestu. Mlaj-
ši dečki nasto-
pajo z dvema 
ekipama. Ekipa 
A je zabeležila 
poraz, ekipa B 
pa je z  zmago 
in remijem na 
odl ičnem 3. 
mestu. Vseka-
kor smo zado-
voljni z uspehi 
naših nogometašev v Zimski ligi 10/11.
Ekipa U10, se je pomerila tudi na turnirju v Trbovljah in se 
uvrstila v četrtfinalni krog, le tam pa jim je nadaljevanje 
preprečila mengeška ekipa.
Še vedno pa vabimo vse ljubitelje moravškega nogometa 
k vpisu v naš nogometni klub, informacije pa si oglejte na 
spletni strani www.nktermit.si.
Vsem skupaj pa želimo srečno in uspešno, ter predvsem 
zdravo Novo leto 2011.

Bojan Bibič

www.moravce. si

Naj vam prijazni novi čas pri-
nese vse,
kar je staro leto zamudilo,
ljubezen, srečo, zdravje in veselje,
to nase novoletno je voščilo.

Center za socialno 
delo Domžale želi vsem 
poslovnim sodelavcem 
in občanom vesele 
božične in novoletne 
praznike.

Center za socialno dele Domžale, bo 
sredstva, ki bi jih porabil za nakup 
novoletnih voščilnic namenil izpeljavi 
enotedenskega projekta izkustvenega 
učenja »Usposabljanje in letovanje 
rejniških družin v Pineti«, ki ga izvaja 
skupaj z Društvom rejnic in rejnikov 
Domžale in za nakup novoletnih daril 
otrokom, ki so vključeni v projekt 
Učenje za življenje.
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Pisma bralcev

Devetdeset let sta praznovali:
Ivana Orehek, Marokova ulica 18

Jubilanti v občini Moravče
Župan je s čestitkami obiskal občane, ki so decembru praznovali svoj visoki življenjski jubilej.

Osemdeset let je praznoval:
Maksimiljan Krulc, Cesta heroja Vasje 8a

Iskrenim čestitkam se pridružujemo tudi iz uredništva.

VR

in Frančiška Novak, Prikrnica 9.

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Miran Cerar se demantira sam!
Gospod  Miran Cerar, kandidat za župana stranke Zares – Nova 
politika, ki je na zadnjih lokalnih volitvah zbral 3,4% glasov 
volivcev in se ni uspel uvrstiti niti med svetnike v občinski svet, 
ni zadovoljen z mojim komentarjem volitev. Celo več, odreka mi 
pravico do le-tega. Žal ne razlikuje med poročanjem o posame-
znem dogodku in komentarjem. Prvo pomeni, da je potrebno  
podati  dejstva, drugi pa je namenjen osebnim stališčem komenta-
torja. To lahko  enostavno ugotovi, če prelista katerikoli časopis. 
Povsod bo našel komentarje, ki jih v glavnem pišejo uredniki.  
Poleg tega letos skoraj ni bilo Novic, kjer ne bi svojih kritičnih 
misli objavljal prav on.  Za nameček pa se demantira tudi sam, 
saj si želi »možnosti za predstavitev različnih mnenj in različnih 
političnih opredelitev«.
Moje kritične pripombe, za katerimi še vedno stojim,  na nekatere 
predvolilne obljube se nanašajo na konkretne predloge, ki so bili 
javno objavljeni in so jih prejela tudi vsa gospodinjstva.
P.S: Kar zadeva rubriko Po sledeh napredka pa zgolj v razmislek 
še vprašanje – ali ni napredek univerzalen in  je morda manj 
»napreden«, če Zaresovcu niso všeč avtorjeve inicialke? 

Edo Veselko

Pogled na moravško politiko
K temu pisanju me je spodbudilo nekajmesečno dogajanje med 
političnimi strankami in posamezniki v naši občini.  Kot občan, ki 
ni vpet v nobeno politično opcijo, težko razumem dejanja občinskih 
˝politikov˝, ki na vse mogoče načine zavirajo razvoj našega kraja. 
Kako naj si sicer razlagam obstrukcije sej občinskega sveta za 
širitev vrtca? Sranke SDS, SLS in NSI so pred volitvami poslale 
dopis, da se gre samo njim zahvaliti, da bosta s 1. decembrom 
odprta dva nova oddelka vrtca. Kdo ima sedaj kratek spomin? 

Po sklepu občinskega sveta so prav te stranke zadolžile župana 
naj izpelje vse potrebne postopke za to. Župan je naredil vse kar 
je moral. Potrebuje samo še podporo občinskega sveta, ki pa jo 
ne dobi ker samooklicane opozicijske stranke nikakor ne morejo 
preboleti bolečega volilnega poraza. Pravijo, da župan ne pri-
sluhne njihovim predlogom. Sedaj ga čisto razumem, če nekdo 
ni sposoben podpreti niti lastnih predlogov, se nanj pač težko 
zaneseš. Kaj pa imajo te zdrahe opravka z našimi otroki? Kot mi 
je dejal eden izmed svetnikov NSI, da je to županova odgovornost. 
Se strinjam. On je svojo odgovornost opravil, občinski svetniki pa 
s podlimi igricami nagajajo. Najboj nam mladim staršem, pred-
vsem pa sebi saj bodo na naslednjih volitvah dobili ˝nagrado˝ za 
svoje početje. Skrajni čas bi že bil, da poraženci prebolijo poraz in 
svojo energijo raje preusmerijo v delo za dobrobit vseh občanov, 
saj le to prinaša uspeh.
Mladi starši ne bomo več dolgo mirno prenašali takšnega rav-
nanja. Mogoče pa si prislužimo še kako pridigo o moralnih 
vrednotah...  

Franci Urbanija

Lepo pozdravljeni. Ne moremo več mimo tega kar se dogaja v 
naši občini. Kako si lahko svetniki LDS, SLS in NSi dovolijo tako 
obnašanje? Tukaj mislimo predvsem na problematiko vrtca. Pred 
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Osmrtnice

volitvami so bile ravno te stranke »pobudnice« odprtja 2 novih 
oddelkov v šoli za naše malčke. A glej ga zlomka. Po volitvah pa 
imajo kar naprej neke pomisleke. Kam se jim je takrat mudilo?Kje 
so sedaj ti rešitelji 34 družin? Ali so se čudežno izgubili? Trpijo pa 
naši otroci! In sploh ne pomislijo, kaj bo šele prihodnje leto, ko bo 
otrok še več. In kako si dovolijo, da jih na izredne seje ni?! Če bomo 
mi navadni smrtniki ne pridemo v službo, bomo dobili odpoved! In 
oni prav to so: v službi, za katero so bili izbrani in tudi plačani. Če 
jim kaj ni po volji naj odstopijo, pa bodo drugi prišli. Ko pa čez 4 
leta ne bo nič narejeno, bodo vsi drugi krivi le oni ne. Upam, da se 
takrat ljudje ne bodo več pustili ustrahovati in podkupiti s suhimi 
salamami. Lep pozdrav!

Razočarani starši (Maja Bizilj)

Spoštovane občanke in občani Občine Moravče
Kot bivši svetnik SD se moram odzvati na dogodke na zadnji izredni 
seji pred lokalnimi volitvami, ki so jo sklicale stranke SDS, NSi in 
SLS za 28.9.2010 z dnevnim redom: POTRDITEV ZAPISNIKOV 
IZREDNE IN REDNE SEJE v nadaljevanju pa RAZPRAVA IN 
SPREJEM SKLEPA O PREDLOGU RAVNATELJICE OŠ MO-
RAVČE O ŠIRITVI DVEH ODDELKOV VRTCA V OŠ MORAVČE.  
O samem poteku dogodkov na tisti famozni seji so že opozicijski 
svetniki obvestili občanke in občane po znanem scenariju v njihovem 
stilu »blatenje vseh, ki ne odobravajo njihovega početja« . Ko so se-
stavljali njihovo sporočilo za javnost, so s figo v žepu omenjali neko 
zahvalo o mojem dejanju na tej seji. Trdim, da je moj značaj trden in 
neomajen in njihove pohvale ne potrebujem. Moje dejanje je moral-
no človeško dejanje, kateremu bi morali slediti tudi SDS, NSi in SLS.                                                                                                              
Zgrozil sem se ob informaciji, da je predstavnica NSi, ki se ima za 
krščansko ljudsko stranko,  pred  cerkvijo v Moravčah tako vehe-
mentno napovedala bojkot v mikrofon in kamero.
Za tako nizkotno dejanje, kjer se lomijo kopja na hrbtih nedol-
žnih otrok  in posledično njihovih mamic, pa bi se morala gospa  
napovedovalka bojkota napotiti v cerkev in se pokesati. Kot se 
spominjam iz mojih otroških let, ko smo se pri verouku v šoli  učili 
naukov iz svetega pisma, se v tej knjigi največjo skrb posveča 
prav nedolžnim otrokom in ubogim. Očitno ste, gospa, že pozabili  
vsebino svetega pisma. Tudi to se zgodi. Da o strankah SDS in SLS 
sploh ne govorim, ker ne vem, kako spoštujejo verske nauke.

Franc Kmetič

Miklavževa obdaritev  otrok iz rejniških družin – 
zahvala Rotary Clubu Domžale 
Letošnji uvod v veseli december je bil za otroke iz rejniških dru-
žin še posebej prijeten, saj jih je že v četrtek 2.12.2010 ob 17. uri 
obiskal v Kulturnem domu Groblje  Miklavž s pomočjo dobrih 
ljudi iz Rotary cluba Domžale.  Po uvodni lutkovni pravljici je 
mednje razdelil kar 116 lepih in bogatih daril. Otroci pa so poleg 
daril uživali v rokovanju z Miklavžem, mu iskreno odgovarjali 
na vprašanja o tem ali so pridni ali se vedejo lepo ali upoštevajo 
starše in učitelje,mu prinesli risbice, pisma… 

V SPOMIN

Vojko LaVRinc 
Bajdetov Vojko iz križat

13. decembra je minilo tri leta od njegovega nenadnega odhoda v večnost.

Hvala vam, da ga ohranjate v spominu, zanj molite, obiskujete njegov grob, 
mu prižigate sveče in nam nesebično pomagate.

Njegovi

Te ni, te ni …
srce kriči in si želi tvoje le topline …

V SPOMIN
19. novembra je minilo žalostno leto, od kar nas je za 
vedno zapustila naša draga mama, babi, teta in tašča

joŽEFa RiBiČ 
iz krašc 11

Hvala vsem, ki se je spominjate, postojite ob njenem grobu 
in ji prižgete svečo.

Vsi njeni

Srce še vedno hrepeni,
pogled v prazno se zastrmi. 
Bolečina v prsih zaskeli,
 ker te, draga mama, 
več med nami ni.

V SPOMIN
11. decembra je minilo leto dni, odkar nas je zapustil

naš dragi mož, oče, stari ata, tast in stric

FRanc LEViČnik st. 
po domače korantov ata 

iz Pretrža 1 pri Moravčah.

Hvala vsem, ki se ga spominjate, postojite ob njegovem grobu
in mu prižigate sveče.

Vsi njegovi

Ko pošle so ti moči,
zaprl trudne si oči,
a čeprav spokojno spiš,
z nami še naprej živiš.

Ljudje pogrešajo košček sreče, Ljudje pogrešajo košček sreče, Ljudje pogrešajo košček sreče, Ljudje pogrešajo košček sreče,     
pa ne zato, ker je nikoli ne bi našli,pa ne zato, ker je nikoli ne bi našli,pa ne zato, ker je nikoli ne bi našli,pa ne zato, ker je nikoli ne bi našli,    
ampak zato, ker se niso ustavili,ampak zato, ker se niso ustavili,ampak zato, ker se niso ustavili,ampak zato, ker se niso ustavili,                            DDDDa bi se ustavili in užili svojo a bi se ustavili in užili svojo a bi se ustavili in užili svojo a bi se ustavili in užili svojo ssssrrrreeeeččččoooo,,,,    
da bi jo užili. (William Feather)da bi jo užili. (William Feather)da bi jo užili. (William Feather)da bi jo užili. (William Feather)                                                                                        ddddaaaa    bbbbiiii    oooobbbbjjjjeeeelllliiii    ssssvvvvoooojjjjeeee    lllljjjjuuuubbbblllljjjjeeeennnneeee,,,,        

                ssssppppiiiilllliiii    zzzz    nnnnjjjjiiiimmmmiiii    ddddoooobbbbeeeerrrr    ččččaaaajjjj            
ssssiiii    pppprrrriiiivvvvooooššššččččiiiilllliiii    kkkkoooossss    ssssllllaaaassssttttnnnneeee    ppppoooottttiiiicccceeee,,,,    

iiiinnnn    mmmmaaaalllloooo    ppppooookkkklllleeeeppppeeeettttaaaalllliiii,,,,    
da bi našli čas in v mirnih zimskih večerihda bi našli čas in v mirnih zimskih večerihda bi našli čas in v mirnih zimskih večerihda bi našli čas in v mirnih zimskih večerih    

pppprrrreeeebbbbrrrraaaalllliiii    ddddoooobbbbrrrroooo    kkkknnnnjjjjiiiiggggoooo,,,,    
    

vam želi vašavam želi vašavam želi vašavam želi vaša    
KKKKnnnnjjjjiiiižžžžnnnniiiiccccaaaa    DDDDaaaannnneeeettttaaaa    ZZZZaaaajjjjccccaaaa    MMMMoooorrrraaaavvvvččččeeee....    

V Centru za socialno delo Domžale in Društvu rejnic in rejnikov 
Domžale se ob tej priliki iskreno  zahvaljujemo našim donatorjem 
iz Rotary cluba Domžale in še posebej gospe Martini Oražem, 
ki svoj prosti čas, dobro voljo  in denar namenijo v pripravo  in 
pomoč Miklavžu pri izvedbi obdarovanja naših otrok. 

Marta Tomec, CSD

Naj vam novo leto nakloni
spoznati prave ljudi,
storiti prave reči, 
ubrati prave poti
ter v sebi in drugih
najti le dobre stvari.

Lep in miren Božič
ter srečno in uspešno leto 2011

Vam želi

Planinsko društvo Moravče

17december 2010
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RUDARSKO PODJETJE KREMENOVIH PESKOV IN OPLEMENITENJE NEKOVIN d.d.

www.termit.si

KMETIJA TIČ .- Pr´ Matčk, 
Serjuče 8, Moravče

Prodaja jabolk za ozimnico in predelavo, po naročilu 
pa tudi mošt in kis.

Kontakt. 051/339971 in 031/227400. 

Vsem občankam in občanom želimo 
vesel božič in srečno novo leto!Delovni čas:

PONEDELJEK IN ČETRTEK : 7°° - 13°°
TOREK,SREDA IN PETEK : 13°° -  19°°
SOBOTA: 7°° -  12°°

Zdravo 

v leto 2011!

                Še tako lepa misel, ki jo zadržimo zase,
zbledi in ostane prazna.

                Le zapisana ali izrečena najde pot do tistih, 
ki jim je namenjena. 

Zato, spoštovane in spoštovani, 
vam pošiljamo naslednje želje:
pred vami je znova novo leto,

želimo, da vam nasuje obilo majhnih 
in velikih sreč, lepih presenečenj,

nepozabnih doživetij in  velikih uspehov…, 
poleg trdnega zdravja, seveda

in se nato v  miru izteče. 
 Turistično društvo Moravče

Dani Jančar
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KMETIJSKA ZADRUGA CERKLJE, Z.O.O. 
Slovenska cesta 2,
4207 Cerklje na Gorenjskem
Tel.: 04/252 90 10 
info@kzcerklje.si 

CERKLJE, Slovenska cesta 2, tel.: 04/252 90 20
VOKLO, Voklo 98, tel.: 04/251 91 41
MORAVČE, Vegova ulica 7, tel.: 01/834 56 84
ŠENČUR, Kranjska cesta 2, tel.: 04/251 91 40
KOMENDA, Zadružna cesta 2, tel.: 01/834 56 80

OPIS DELOVANJA BATERIJE:

Prasketajoče mine v rdeče, zelene, modre zvezde,

Prasketajoče mine & rdeč rep v krizantemo z modrimi zvezdami, 

Prasketajoče mine & rdeč rep v prasketanje z zelenimi zvezdami.

PIROTEHNIKA V AKCIJI
Akcijski artikli so: BATERIJA KATEGORIJE 2 - JUPITER 10 S,

BATERIJA KATEGORIJE 2 - KAMIKAZE 8 S, BATERIJA 

KATEGORIJE 3 - EUROPE 49S.

IZ NAŠEGA BOGATEGA PROGRAMA ZA 
KMETIJO, DOM IN VRT, ZA VSAKEGA NEKAJ.

Novo v ponudbi - program zdrave domače hrane s 
slovenskih kmetij (moka, domači rezanci, keksi, vino, 
jabolka ...) Cene so zelo ugodne, kakovost pa zelo visoka.

Kmetijska zadruga Cerklje vas vabi v svoje prodajalne, 
kjer so za vas pripravili bogat izbor pirotehnike. Pričarajte si 
čarobno vzdušje na svojem koščku neba. Obiščite prodajalne 
v Cerkljah, Šenčurju, Voklem, Komendi in Moravčah.

Želimo vam vesel božič in srečno novo leto

19december 2010
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Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Avbelj Milan s.p.
Stegne 1, 1251 Moravče

Tel.: 01/723-14-76    
GSM: 041/641-446

www.mizarstvo-avbelj.si

•	kuhinje

•	otroške	sobe

•	predsobe

•	vgradne	omare

•	pisarniško	pohištvo

Vsem občanom 
želimo 
srečno 

2011 in se 
priporočamo!

srečno 2011

srečno 
2011
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Srečen in vesel Božič, ter zdravja 
in osebnega zadovoljstva v 

prihajajočem letu 2011! 
Vam želi 

kolektiv SPina
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